
	  
Välkomna	  till	  Föreningen	  VärmlandsFoto	  årsstämma	  2025	  

och	  redovisning	  av	  2024	  Värmlandsfoto	  
	  

2024	  blev	  ett	  år	  med	  tuffa	  tag	  vad	  gäller	  	  
-‐styrelsen	  där	  en	  av	  de	  tre	  i	  styrelsen	  av	  tekniska	  orsaker	  lämnade	  i	  förtid	  
-‐höstmötet	  där	  lågt	  deltagande	  försenade	  inbjudan	  till	  Värmlandsfoto	  
-‐utställningar	  där	  färre	  klubbar	  än	  vanligt	  kunde	  ställa	  ut	  vinnarnas	  bilder	  
	  
Men	  hav	  tröst,	  när	  alla	  poster	  på	  inbjudan	  till	  årets	  Värmlandsfoto	  kompletterats	  med	  
ansvariga	  kunde	  inte	  mindre	  än	  667	  bilder	  i	  åtta	  klasser	  sändas	  ut	  till	  8	  jurys	  i	  landet.	  	  
	  
Dock	  har	  årets	  medlems-‐	  och	  anmälningsavgifter	  inte	  kunnat	  tas	  ut	  men	  ska	  troligen	  
lösas	  vid	  årets	  stämma	  när	  vi	  väljer	  kassör.	  Bankkrav	  som	  dock	  tar	  tid	  att	  uppfylla.	  
	  
Punkt	  14	  i	  Dagordningen	  Styrelsen	  och	  medlemmarna	  i	  FVF	  har	  genomfört	  åtskilliga	  
Värmlandsfoto,	  dock	  utan	  att	  i	  särskilt	  hög	  grad	  följt	  de	  stadgar	  från	  2007	  som	  ska	  leda	  
oss	  framåt.	  Styrelsen	  kommer	  som	  svar	  på	  en	  motion	  föreslå	  en	  modernisering	  av	  
stadgarna.	  En	  arbetsgrupp	  ska	  utses	  med	  representant	  ur	  styrelsen	  och	  vid	  
stämman	  valda	  medlemsklubbar	  för	  arbetet.	  Ambitionen	  är	  att	  fatta	  beslut	  om	  
arbetsgruppens	  resultat	  senast	  vid	  Årsstämman	  2026.	  	  
	  
Punkt	  15	  i	  Dagordningen.	  Klass	  8	  byts	  ut	  varje	  år,	  kom	  med	  flera	  förslag	  till	  mötet,	  
minst	  ett	  per	  klubb.	  Vad	  resultatet	  blir	  kan	  lottas	  som	  vid	  förra	  stämman	  eller	  beslutas	  
vid	  Höstmötet.	   	  
	  
Punkt	  16	  i	  Dagordningen.	  I	  Värmland,	  i	  detta	  fantastiska	  land(skap)	  verkar	  det	  svårt	  
att	  hitta	  tomma	  väggar.	  	  Några	  platser	  där	  våra	  medlemmar	  har	  sitt	  värv	  har	  dock	  en	  
välkomnande	  attityd	  vad	  gäller	  kultur	  och	  har	  flera	  gånger	  kunnat	  ställa	  ut	  resultaten	  
från	  Värmlandsfoto.	  Gör	  redan	  på	  mötet	  klart	  om	  eller	  när	  det	  är	  dags	  att	  ställa	  ut	  
våra	  36	  vinnarfoton.	  	  
För	  att	  utvecklas	  som	  fotoklubb	  är	  samarbete	  en	  bra	  metod.	  Vi	  har	  en	  gemensam	  plats	  
på	  Facebook	  som	  kan	  utvecklas.	  Genom	  att	  bara	  lägga	  ut	  bilder	  skapar	  en	  gemenskap	  
där	  synpunkter	  vanligtvis	  flödar.	  Även	  tips	  om	  nya	  fotoplatser,	  utrustning,	  vår	  egen	  och	  
andra	  tävlingar	  men	  framförallt	  den	  marknadsföring	  som	  ännu	  icke	  medlemmar	  kan	  
inspireras	  av.	  Dessutom	  enkelt	  kunna	  hänvisa	  till	  de	  hemsidor	  där	  var	  och	  en	  kan	  se	  hela	  
resultatet	  från	  genomförda	  Värmlandsfoto.	  En	  fördel	  är	  om	  många	  har	  Facebook.	  
	  
Vi	  ses	  hur	  som	  helst	  på	  Naturum	  Det	  blir	  fika	  och	  möjlighet	  att	  välja	  vad	  huset	  förmår.	  	  
Senast	  2	  april	  vill	  vår	  sekreterare	  (tommy.lindholm@blixtmail.se)	  ta	  emot	  var	  
klubbs	  önskningar	  om	  fika.	  Ange	  antal	  nr	  1	  eller/och	  2	  (ex:	  börja	  med	  fika	  och	  ta	  en	  
tugga	  till	  i	  mellanakten)	  	  
1	  Kaffe/te/loka	  och	  hembakad	  enkel	  ostsmörgås:	  65	  kr/pers	  
2	  Kaffe/te/loka	  och	  tunnbrödsrulle	  med	  laxröra:	  105	  kr/pers	  
	  
Välkomna	  till	  en	  trevlig	  afton,	  för	  omväxlings	  skull	  mitt	  i	  veckan	  	  
Naturum	  Karlstad	  ons	  9	  april	  17-‐20.30	  	  
Fri	  parkering	  vid	  Mariebergsskogen.	  
	  
Välkomna/Styrelsen	  


